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烟台大学精准材料高等研究院2020年诚聘海内外优秀人才

烟台大学坐落于"中国最佳魅力城市"烟台，是国内距海最近、拥有海岸线最长的滨海大学，是山东省属重点综合性大学、山东省"一流学科"建设单位。发挥学校的学科优势、人才优势和地缘优势，烟台大学致力于建设成为特色鲜明、部分学科具有国际影响力的高水平大学、并且服务区域经济社会发展的智慧引擎。请登陆官方网站http://www.ytu.edu.cn/，了解更多烟台大学信息。

在材料科学与工程、机械工程、制造、信息与计算科学、物理化学等核心学科和多个省部级重点实验室的基础上，精准材料高等研究院聚焦高性能合金及其高端装备制造相关人才和科研创新的发展，特此招聘高温合金等高性能合金或前沿材料、工艺及其制造相关的材料设计、模拟计算、制备、表征、检测及应用等方向的海内外优秀人才。热忱欢迎有志之士加盟朝气蓬勃的烟台大学！请参阅http://rsc.ytu.edu.cn/zpxx.htm，了解更多烟台大学招聘信息。

一、招聘岗位及要求

	学科专业
	研究方向
	应聘要求

	材料科学与工程
	高温合金等高性能合金或前沿材料的材料设计、材料表征、材料基因工程、集成计算材料工程、材料多尺度模拟（第一性原理、分子动力学、蒙特卡罗）、材料力学模拟（有限元、晶体塑性）等相关研究方向
	1）具有博士学历、科研创新成果突出的；
2）有海外学习和工作经历的优先；
3）致力于高性能材料和高端装备前沿和关键问题的创新、发展材料成分-工艺-组织-性能等精准映射关系和精准服务材料实践需求的科研创新人才。

	材料科学与工程或机械工程
	铸造、锻造、挤压等热加工变形等方向，疲劳断裂、材料力学等方向
	

	应用交叉学科（材料科学与工程、机械工程、计算机科学与工程、管理科学与工程等）
	机械工程与制造、大数据与机器学习、管理与创新创业等方向，且必须有材料研究的兴趣和经历
	

	实验、应用交叉学科（材料科学与工程、电子显微镜、机械工程与制造、电气工程与自动化等相关学科）
	实验技术与创新、设备操作与维护、实验室运行与管理等方向
	1）具有博士学历、实践创新能力强的；
2）实验室与设备运行维护经验丰富的；
3）致力于高性能材料和高端装备前沿和关键问题的创新、发展材料成分-工艺-组织-性能等精准映射关系、和精准服务材料实践需求的科研创新人才。


二、相关待遇

1、根据烟台大学相关规定对全职引进的人才提供科研启动经费、岗位津贴、住房补贴及其他福利待遇，如下表所列。请参阅https://rsc.ytu.edu.cn/info/1072/2009.htm，了解更多烟台大学人才引进相关信息；

	类别
	层次
	科研启动经费
	人才津贴（万元/年）
	安家费及购房补贴（万元）

	
	
	自然科学
	人文社科
	
	

	杰出人才
	 
	面议

	领军人才
	/
	200
	50
	100
	200

	拔尖人才
	/
	100
	30
	40
	100

	学科带头人
	/
	60
	20
	20
	80

	青年博士
	第一层次
	20
	8
	/
	55

	
	第二层次
	12
	4
	/
	45

	
	第三层次
	8
	3
	/
	35


2、支持优先申报省级及以上各类人才计划，入选后根据烟台大学相关规定给予经费匹配和条件支持；

3、提供优越的科研条件和平台支持，多有机会与国内外知名高校、实验室联合工作或推荐继续深造。

三、联系方式

请有意应聘者将详细简历，包括教育背景、科研经历、论文发表与获奖情况等发送至张老师邮箱：jzcl@ytu.edu.cn。邮件标题请以"应聘+姓名+毕业院校+专业+高校人才网"命名。我们将对申报材料进行严格保密。

联系人：张老师

联系电话：0535-6902637

邮箱：jzcl@ytu.edu.cn
四、本校另聘：知识产权研究中心

要求博士研究生，知识产权专业，本科为211全日制理工科专业，有海外留学背景优先或本科为法学，有海外留学背景优先。

联系人：史老师

联系电话：0535-6902896

邮箱：Shiwj@ytu.edu.cn
Career Opportunities for Talents in the Institute for Advanced Studies in Precision Materials, YanTai University

YanTai University (YTU), located in Yantai – "the Chinese Most Glamorous City", is a beautiful coastal university that owns the longest coastline in China. Established in 1984, YTU is a key comprehensive university and "First-Class Discipline" development institution of the Shandong Province. With renowned discipline, talents and geography, YTU is committed to catapult itself into a top-notch university with unique characteristics and high impact in distinctive disciplines, and serving as an intelligent engine for regional economic growth and social development. For further information about YTU, please visit the official website at http://www.ytu.edu.cn/.

Building on the core disciplines of Materials Science and Engineering, Mechanical Engineering, Manufacturing, Information and Computing Science, Physical Chemistry and multiple provincial/ministerial-level key laboratories in YTU, the Institute for Advanced Studies in Precision Materials (iasPM) has been established to focus on the development of people and innovation for advanced materials and high-end manufacturing. Highly motivated individuals are sought in the development of high performance alloys (superalloys, etc.) and advanced materials, including materials design, theoretical modeling, processing and manufacturing, characterization and testing, service and application. More detailed recruitment information can be referred at http://rsc.ytu.edu.cn/zpxx.htm.

Vacancies Available & Qualifications:

	Discipline & Major
	Areas of Research
	Qualification

	Materials Science and Engineering
	High performance alloys and advance materials; Alloys design, fabrication, and characterization; Material genetic engineering; Integrated computational materials engineering
	It is preferred that the interested candidates 1) hold a Ph. D degree, or will receive the Ph.D. degrees in the near future; 2) have contributed high impact and original scientific research, or have great potential for high impact development; 3) have overseas study and work experience; 4) are aspired and committed to innovation of high performance materials and high-end manufacturing, development of material composition - process - microstructure - performance relationship with precision, and serve the real world materials needs with focus.

	Materials Science and Engineering or Mechanical Engineering
	Material processing of casting, forging, extrusion; Fatigue failure; Material mechanics
	

	Applied and Interdisciplinary subjects (including Materials Science and Engineering, Mechanical Engineering, Computer Science and Engineering, Management Science and Engineering, etc.)
	Mechanical engineering and manufacturing; Big data and machine learning; Management and innovation entrepreneurship; must have interest and experience in materials research
	

	Experimental, Applied and Interdisciplinary subjects (including Materials Science and Engineering, Electron Microscopy, Mechanical Engineering and Manufacturing, Electrical Engineering and Automation, etc.)
	Experimental technology and innovation, equipment operation and maintenance, laboratory operation and management
	It is preferred that the interested candidates 1) hold a Ph. D degree, or will receive the advanced degrees in the near future; 2) have strong innovative spirit and practical capabilities; 3) have significant experience in laboratory, and equipment operation and maintenance; 4) are aspired and committed to innovation of high performance materials and high-end manufacturing, development of material composition - process - microstructure - performance relationship with precision, and serve the real world materials needs with focus.


Benefits:

1. In accordance with relevant regulations of YTU (available at https://rsc.ytu.edu.cn/info/1072/2009.htm), internationally competitive salaries, start-up R&D funding, housing allowance and some other benefits will be offered, as detailed in the following table.

	Class
	Level
	Supporting Foundation
	Talent Allowance（10K/year）
	Housing allowance（10K）

	
	
	Natural Science
	Humanities and Social Science
	
	

	Outstanding Talent
	Negotiable

	Leading Talent
	/
	200
	50
	100
	200

	Top-notch Talent
	/
	100
	30
	40
	100

	Academic Leader
	/
	60
	20
	20
	80

	Young Talent
	1st Level
	20
	8
	/
	55

	
	2nd Level
	12
	4
	/
	45

	
	3rd Level
	8
	3
	/
	35


2. Offer priority supports for the application of various talent programs. Commensurate supports will be provided by YTU to the successful applicants.

3. Provide superior research facility, laboratory space, and opportunity to collaborate with or study at other well-known universities and laboratories.

Applications:

To apply, please send a detailed CV, including education background, a summary of research experience and lists of publications and award-winning achievements, to Ms. Zhang's email: jzcl@ytu.edu.cn with the subject "Application + Name + Graduate University + Major + gaoxiaojob". We will strictly keep your documents confidential.
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